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Styrelsemöte Hallsta Ridklubb, 2023-06-12 
 

Närvarande: Eva Senderovitz, Maria Adolfsson, Anna Blomstam, Marie Johansson, Linnea 

Grankvist, Nora Gröhn, adjungerad Malin Johansson, ridskolechef  

Ej närvarande: Anette Berg, Ann-Marie Kossowski, Daniel Järlestig, Nora Åkerström, Katja 

Bergman, Ellen Åkerström, Michelle Tirroniemi, Julia Hagström, 

 

§ 36 Mötets öppnande  

Föreningens ordförande Eva Senderovitz förklarade mötet öppnat.  

  

§ 37 Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes 

  

§ 38 Val av protokolljusterare  

Anna Blomstam valdes att justera dagens protokoll.  

  

§ 39 Rapporter  

a. Anläggning  

Summering 

• Konstaterats ett missljud i transmissionen på traktorn. Den är nu på reparation då den 

måste delas för att komma åt felaktiga delar. Det finns i dagsläget ingen prognos när den 

kommer tillbaka, förhoppningsvis inom någon vecka. Det här kommer kosta oss en del trots 

att vi har försäkring, gissningsvis runt 50 000 kronor. 

• Kört lite vatten på helgerna 

• Försöker hålla i gång vattentåget på utebanan 

• Räcket på ”balkongen” vid cafeterian har stabiliserats då vissa delar satt löst. 

Plan för kommande period 

• Fixa avlopp med stopp i gamla delen 

• Justera en stolpe till grushagarna som blev sönderkörd vid tävlingen. 

• Reparera den andra fodervagnen 

• Se till att utebanan är i skick inför hopptävlingen 

• Montera styrning till gödselrännan, samt skrapa nu när vi fått hem delar 

• Byta lager på motorn till ett av gödselbanden 
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• Få ihop gräsklippare 

• Fortsätta röja efter Vinbäcken 

• Bygga klart trappen, med ett riktigt räcke 

• Ta in nya offerter på avfallshantering 

 

Övrigt 

Använd felanmälansformuläret, det hjälper med arbetet att planera framtida åtgärder och inget 

blir bortglömt. Använd det även vid förslag på åtgärder som inte är direkta fel. 

 

  
Förra Perioden Status nu 

b. Ridskola  

Summering 

Genomfört 7 ponnyridningar sen sist, vilket på det stora hela har gått väldigt bra. Total intäkt 

blev 19 540 kronor. 

 

Haft hand om entréerna på Strömsholms-dagarna, det har gått bra då det var ganska lugnt i år 

med få besökare. 

 

Cally är seminerad, hingst blev Zafferano, samma pappa som Salvan. Cereja har fått föl, något 

oklart med namn.  

 

På grund av torkan kan vi förvänta oss prisökning på foder, om inget radikalt händer. Vi kommer 

troligen också att behöva ha några av hästarna hemma på stall på grund av dålig tillväxt på 

betet. Detta kommer medföra ökade kostnader för personal och foder. Vi kommer stängsla in 

diverse gröna områden vid stallet, vissa bara tillfälligt, för att nyttja allt gräs som finns.  

 

Ena elevatorn är reparerad då den gick sönder.  

 

RF-SISU har beviljat oss ett stöd till målgruppen 65+, på 10 000 kronor. Projektets syfte är att 

locka fler till stallet samt att målgruppen ska vara aktiv. Projektet kommer att pågå i höst.  

 

Plan för kommande period 

• Fakturera sommarkurser och period 1 för höstterminen.  

• Hitta en ny häst. 

• Ha semester! 
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c. Ekonomi  

Summering 

Det ackumulerade resultatet för maj ligger på - 63 tkr vilket är 1,2 mkr bättre än budget. Detta 

har framför allt att göra med att anläggningsbidraget från kommunen betalades ut tidigare än 

budgeterat, för att stötta klubbens kassaflöde.  

 

HARKs ansökan om ekonomiskt stöd kommer beslutas av Kommunfullmäktiga på deras 

sammanträde måndag den 19 juni. 

 

Planerade investeringar/större projekt 2023:  

• Fiberinstallation (klart, betalt 2 mars)  

• Hästar (ersättning av Zorro, letande pågår) (april)  

• Etablering av ligghall (augusti)  

• Renovering av baracker till ungdomsverksamhet och uthyrning (augusti)  

• Domarvagn (juli)  

• Etablering av Ridslinga, fas 1 (sep/nov)  

• Uppfödning (pågår) 

d. Tävling  

Summering 

Sommardressyren är öppen för anmälan. I dressyr är det begränsat antal starter och därför är 

det många reserver till de högre klasserna. 

 

Plan för kommande period 

Vecka 24 har vi Hallstahoppet, tyvärr inte så många anmälningar för tillfället. Men flertalet boxar 

uthyrda. 

e. Harkinsatsen och klubbkläder   

Summering  

• Ridgruppstävlingen fortsätter i del två fram till 31/7 

• Event 9/6 - grillat och spelat kubb det var trevligt, få deltagare.  

• Haft möte om att måla en dela av nya ridhuset  

 

Plan för kommande period  

• Försöka sälja klubbkläder  

• Beställa biljetter till Sweden International Horse Show som släpps den 25/7 
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f. Ungdomssektionen  

Summering  

• Har haft ett möte där vi planerat grillkväll.  

• Har haft ett kalas, det gick bra!   

 

Plan för kommande period  

Grillkväll planerad till fredag 16/6 och efter det tar HARKUS sommarlov. Nästa möte blir inför 

terminsstart. Malin pratar med HARKUS om möjligheten att anordna fler kalas.  

 

g. Hyresgäster  

Summering 

Två hyresgäster åker på sommarbete, resterande är kvar på anläggningen under sommaren. 

Alla har ansvar för att tvätta och måla sina boxar, det pågår planering för det. Det pågår en 

diskussion om hur mycket det ska låsas i sadelkammaren i privatstallet, det blir problem med 

låset på grund av att det används för mycket. Efterlyses tips på hur man kan göra för att minska 

svinnet på hösilage vid packning av höpåsar. Malin bokar in en träff med hyresgästerna för att 

planera sommaren.  

h. Webb och IT   

Summering 

Inget att rapportera.   

 

Plan för kommande period 

Färdigställa formulär för anmälan till funktionär för tävling och möjligheter att visa upp 

funktionärer på webben tillsammans med tävlingskoordinatorer.  

i. Sponsring 

Summering 

• Nya skyltarna är på plats 

• En ny sponsor – Fastarps Logistik. Har valt paket 3 

• Uppdaterat TVn i entrén med sponsorer samt information om vart man hör av sig om man 

hittar en ny sponsor.  

Plan för kommande period. 

• Träff med sponsorgruppen v 24 

• Uppdatera TV i entrén med senaste sponsorerna.  

• Ta fram en aktuell kalkyl gällande leasing/köp av B-kortsbil 
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• Följa upp de företag som är tillfrågade 

• Skicka in ansökan om sponsring till Volvo i Köping  

j. Försäljning 

Summering 

Tvättmästarn är avslutat och den försäljningen var trög. Troligen på grund av ridgruppstävlingen 

så var medlemmarna lite trötta på försäljning. Produkterna är väldigt bra, toapapperet räcker ca 

3 gånger så länge som vanligt papper. Det går också fortsatt att sälja under 6 månader efter 

avslutad försäljning.  

 

k. Uthyrning 

Summering 

Önskemål om fölvisning på anläggningen under sommaren.  

 

l. Interiör   

Summering 

Städdag under maj med städning, plantering och putsning av delar av anläggningen. Nya bord 

till konferensrummet. Det gamla bordet ligger ute till försäljning men intresset är svalt.  

 

Plan för kommande period  

Sommarlov  

 

För diskussion i styrelsen  

Svårt att få bra uppslutning på städ- och fixardagar. Förslag på hur man kan göra detta på 

något annat sätt efterlyses. Förslag att man skulle kunna dela upp anläggningen på olika 

ridgrupper så att man har varsina ansvarsområden att hålla efter.  

 

§ 40 Arbetsmiljö, säkerhet & trygghet  

På grund av en incident på senaste tävlingen när en häst kom lös bland publiken kommer vi att 

se över och skärpa säkerhetsrutinerna vid arrangemang.  

 

§ 41 Övriga frågor  

• Nästa möte, vi försöker ta reda på när kommunfullmäktige beslutar om vår punkt och bokar 

in ett möte i närheten av det. Därefter är nästa möte den 17 augusti kl 18.30  
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• Frågan om riktlinje för kompensation för ridlektion som krockar med ideellt engagemang 

bordläggs till nästa möte när fler är närvarande och så diskuterar vi om detta fortfarande är 

relevant.   

 

§ 42 Mötets avslutande  

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  

 

Vid protokollet: Justeras: 

 

 

Maria Adolfsson, Sekreterare  Anna Blomstam, Justerare  

 

Justeras: 

 

 

Eva Senderovitz, Ordförande 


